

中国核心期刊（遴选）数据库 收录期刊

ISSN 1006-4311

CN13-1085/N

# Value Engineering

# JIAZHI GONGCHENG

# 201912

下旬刊（总第 548 期 / 第 38 卷）

# 价值工程

中国商界文联 会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会 会刊

中国高等教育学会价值工程分会

中国期刊网 全文收录期刊

中国学术期刊（光盘版）

中国学术期刊综合评价数据库来源期刊

万方数据—数字化期刊群入网期刊

中文科技期刊数据库收录期刊

ISSN 1006-4311



9 771006 431068

万方数据

# 价值工程

2019年12月下旬刊(总第548期/第38卷)  
1982年创刊 2019年12月28日出版

中国商界文联 会刊  
中国技术经济研究会价值工程专业委员会  
中国高等教育学会价值工程分会

封面刊名题字:袁宝华

## 主管单位:

河北省科学技术协会

## 主办单位:

河北省技术经济管理现代化研究会

总 编:高志彪

总 编 室:师瑞

电 话:0311-87024742

编辑部:马慧霞

刘英禄

电 话:0311-83020178

0311-83036626

传 真:0311-87024742

投稿邮箱:vezzsbjb@163.com

网 址:www.vezzs.com

责任编辑:高生明

封面设计:王金军

版面设计:韩宇红

国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N

国内邮发代号:18-2

国内订阅:全国各地邮局

国内发行:河北省报刊发行局

国外发行:中国国际图书贸易总公司

印 刷:廊坊市长岭印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社

社 址:石家庄槐安西路88号

邮 编:050091

国内定价:30.00元人民币

海外定价:30.00美元

# 目 录

## \* 价值管理 \*

- 结合生命周期评价的价值工程方法研究 ..... 赵振家等(1)
- 基于6S的中小型服装制造业企业现场管理改进策略研究  
..... 朱骄阳等(3)
- 浅谈汉江安康至白河航道回水变动区滩险整治 ..... 刘小兵(5)
- 信息化视角下的科技成果转化创新对策 ..... 沈雨佳等(8)
- 结合城镇化建设的水库移民安置探讨 ..... 李金平(10)
- 融媒体视阈下南通社区书屋发展SWOT分析 ..... 陈美娟(13)
- 精准扶贫视角下的瑶族农村住宅性能调查研究 ..... 满杰等(15)
- 装配式建筑在施工管理中的风险因素与应对措施 ..... 黄婉莉(18)
- 装配式钢结构建筑体系概述与技术要点分析 ..... 刘志刚(20)
- 商洛市生态环境质量评价研究 ..... 潘彦洁等(22)
- 农村重大工程环境信息公开与社会风险治理 ..... 白栋等(25)
- A公司应收账款管理问题探讨 ..... 郭小钰(29)
- 灌区工程项目管理探讨 ..... 李翔宇等(31)
- 基于社会网络的IPD模式实施阻碍因素分析 ..... 李含章(33)
- 浅谈新形势下建筑施工企业基层工会工作的开展 ..... 黄永红(37)
- 基于移动应用的共享服务中心的构建与实施 ..... 梁雪青(40)
- 中外人力资源管理模式对比探讨 ..... 杜玮(42)
- 西安秦岭野生动物园动物种群管理 ..... 邵俊峰等(44)
- 高校固定资产管理存在的问题及对策浅析 ..... 邹淑燕等(46)
- 基于BIM技术的智慧厂区分析 ..... 金鹏飞等(48)
- 国有企业后勤财务管理存在的问题及变革研究 ..... 曹曦(50)
- 浅析BOT项目融资风险及对策 ..... 薛巍(52)
- 工程施工技术资料管理存在的问题与解决措施 ..... 代艳茹等(54)
- 关于进一步向社会资本放开养老服务市场的对策研究 ..... 赵立华(56)
- 行业特色型高水平大学协同创新模式实践 ..... 陈文相等(58)
- 露天煤矿开采工艺现状及发展方向 ..... 王继国(61)
- 工程造价控制中工程审计的应用分析 ..... 王彬(63)
- 影响煤矿机电运输管理水平提升难题与对策探讨 ..... 赵卓武(65)
- 公路工程项目合同管理与成本控制 ..... 张学珍(67)
- “营改增”对建筑行业税收及财务核算的影响与建议 ..... 李菲菲(69)
- 低层装配式钢结构住宅在四川农村地区的应用研究 ..... 赵家斌等(71)
- 农村精准扶贫长效机制研究 ..... 高利峰等(73)
- 河北省去产能的供给侧改革 ..... 孔艳晓(75)
- 浅析PPP项目方案设计 ..... 贺媛(77)
- 浅谈房产测绘成果审核提速 ..... 黄威果(79)
- 建筑工程投标报价策略与变更索赔管理 ..... 张玉强(82)
- 新经济环境下创业型企业商业模式评价研究 ..... 韩继超等(85)
- 工程建设项目造价管理及造价控制 ..... 张佳文(87)
- 装配式建筑项目实施的影响因素研究 ..... 吕婉晖等(89)
- 我国石油公司国际资本运作模式简析 ..... 赵松等(92)
- 走向可持续发展地球的适用技术纽带国际合作研究思路 ..... 吴楠(94)
- 浅谈智慧图书馆的构建及智慧服务研究 ..... 刘风光(96)
- 公司融资渠道选择的影响因素研究 ..... 欧阳芝(98)
- 关于工业锅炉能效测试中的问题及节能浅析 ..... 袁源等(100)
- 检验机构实验室质量管理体系的运行与持续改进 ..... 郝丽华(102)
- 全寿命周期造价管理在电力工程造价管理中的应用研究  
..... 杜淑华(104)
- 浅析水利工程施工管理的质量控制 ..... 吕良军(106)
- 污水管道和污水管网的特点调查分析 ..... 苏梦园等(108)
- 浅谈传统手工锻造技艺的保护与传承 ..... 赛晓晓等(110)
- 探析电力企业经济管理模式的规范化 ..... 叶相前(112)
- 电子商务在皖北农业供给侧改革中的应用现状研究 ..... 何云春(114)
- 生物学教学实验中心开放管理新模式的探索  
..... 李雅华等(116)
- 国有企业后勤部门精细化管理深度实施的思考  
..... 曹曦(118)

地基处理和基坑支护在淤泥中的复合应用 ..... 刘富明 等(120)

企业管理数字化重构的认知 ..... 蔡大为(122)

武汉市发展低碳交通的思考和对策 ..... 徐琴(125)

生态农业在农业经济可持续发展中的作用及有效发挥思考  
..... 杨莉(127)

关于宁东旅游开发模式及农民增收的初步研究  
..... 李建伟(129)

阿尔及利亚 EPC 项目设计咨询管理竞争力分析  
..... 尤丁剑(131)

浅谈新形势下如何做好国有企业社会保险工作  
..... 瞿明星(134)

欧标体系下国际工程总承包设计工作控制与管理  
..... 赵美凯(137)

我国高校图书馆创建创客空间的策略研究 ..... 李艳芬(139)

金融科技推动商业银行数字化转型 ..... 沙思颖 等(142)

燃煤火电行业大气污染深度治理与经济运行的分析与研究  
..... 鲍天恩(144)

M 旅行社导游薪酬方案再设计 ..... 景勤娟 等(147)

建筑企业国际化水平与公司绩效关系研究 ..... 潘永明 等(149)

**\* 价值链·供应链 \***

厦门烟草组团式弹性物流配送模式研究 ..... 王珊 等(151)

不确定信息下的应急物流系统定位-路径问题研究  
..... 王纯(154)

“区块链+税收”征管模式的应用前景研究 ..... 龚永丽 等(158)

**\* 功能载体创新 \***

特大断面切眼受载变形特征与支护技术研究 ..... 杨建辉(160)

腻子基混合料免粉刷墙面施工技术 ..... 唐德双 等(164)

典型立体仓储系统优势对比分析 ..... 马永敬 等(166)

加查水电站混凝土施工配合比优化设计 ..... 李庆虎(169)

升浆基床施工技术与应用 ..... 刘向浩(174)

平底放料阀结构的优化改进研究 ..... 陈龙龙 等(177)

热力系统除氧器介绍及优化改造 ..... 张利军 等(179)

一种带式压榨过滤机建筑泥浆脱水工艺改良 ..... 张超(181)

深埋隧道竖井联系测量方法研究 ..... 王超(183)

桃源水电站安全监测设计及效果评价 ..... 聂辉 等(186)

水利工程民用爆炸物品地面库的设计与实践 ..... 杨波 等(188)

预制标准先张 T 梁设计 ..... 黄麟 等(190)

胶带机清扫器主动清扫设计原理论述 ..... 黎正辉(193)

非平衡电桥测量热敏电阻值的分析研究 ..... 孙凡(195)

TOFD 技术在市政钢箱梁焊缝检测的应用研究  
..... 张一国(197)

**\* 价值应用 \***

基于语言术语集的毕业设计评价模式分析与改进  
..... 李鹏(199)

某型包装箱有限元分析 ..... 刘宇飞 等(201)

广州市制造业中小企业数字仿真技术需求研究  
..... 鲍仲辅(204)

水合物处理电镀废水中氯离子的方法研究 ..... 于湘 等(207)

水煤浆制备及现状综述 ..... 周之榛 等(209)

公路工程项目管理工作中 CM 模式的应用方法 ..... 龚宇(212)

某型吸声头罩罩到寿更换技术探究 ..... 冯明瑛 等(214)

武警海警舰船装备维修保障体系关键问题分析 ..... 邢彪(216)

基于力控的智能自动化家居系统的设计与实现分析  
..... 王娜(218)

基于多输入海况条件下的船舶运动模型分析  
..... 孙为康 等(220)

基于 RFID 智能传感的三维检测技术应用研究  
..... 夏清洁 等(223)

基于 Django 的高校职工信息采集系统设计与快速实现  
..... 张辛(225)

我国立体车库的类型及发展现状 ..... 秦洪浪(227)

某高校基础医学教师隐形流失的影响因素及工作满意度分析  
..... 陈邬锦 等(229)

林业高校植物专类园建设探索 ..... 孙永莲 等(231)

文旅融合背景下的高职旅游专业校企合作创新研究  
..... 邵林涛 等(234)

百分表对中的理论与操作指导 ..... 刘召 等(236)

营改增对上海市科技服务业技术创新的影响 ..... 侯强薇(239)

智能合约信用证使用的探索性研究 ..... 李维娜(241)

微膨胀混凝土后浇带防裂技术在水工结构中的应用  
..... 梁剑(243)

煤矿机电自动化技术发展及应用分析 ..... 贺文斌(245)

以创新能力提升为视角的研究生教育督导现状调研与思考  
..... 王玉泰 等(247)

无人机及图像处理技术在油气田生产中的应用研究  
..... 李方正(249)

化工机械设备诊断分析探讨 ..... 张永良(251)

耦合建筑物动力响应分析:一致激励和多点激励对比  
..... 杨治东 等(253)

结晶与烘干方式对仲钨酸铵粒度与松比的影响  
..... 林铭 等(256)

文化产业的价值提升与功能实现 ..... 于佩丽(258)

第三次国土调查外业举证 DB 包解析 ..... 陈胜 等(260)

铁路电气化接触网工程改造施工分析 ..... 敬小刚(262)

战术卫勤保障训练模型设计初探 ..... 唐坚 等(264)

基于动态平滑系数回归模型对我国能源消费与碳排放的  
关系研究 ..... 吴遵 等(266)

资产价格序列分析中的随机扰动探究 ..... 陈金林 等(269)

一种声表面波颗粒物传感器驱动电路 ..... 郭威(271)

实际电网 330kV 输电线路雷击跳闸率分析计算  
..... 徐宇骏(273)

邻避事件中网络虚拟社群结构的“意见流”属性  
..... 孙莹 等(274)

基于多元线性回归的统计学专业满意度影响因素分析  
..... 董晓萌(276)

某海绵城市排水系统 SCADA 优化设计 ..... 王根喜 等(278)

基于区块链技术的语音识别 ..... 杨雪梅(281)

**\* 工业工程 \***

基于精益生产方式的快速换模技术在 S 公司 F 生产线的  
提升研究 ..... 焦泳铨 等(284)

精益生产在某企业轻质砖生产线的应用研究  
..... 吴瑶 等(287)

**\* 理论综述 \***

学业之惑与就业之忧:“90 后”贫困大学生面临的困境与出路  
..... 刘鲲(289)

创业者幸福感与企业绩效的耦合关系 ..... 叶凯欣 等(292)

深圳市市民文明诚信积分评价指标体系研究  
..... 曹威 等(296)

**郑重声明**

1. 本刊所刊载内容未经书面许可,任何部分不得以任何形式翻印、转载、复制,及存储于检索系统,提供给公众或私人使用。  
2. 来稿在 15 个工作日内给予回复录用与否,若未收到回复信息,请来信来电咨询稿件进展。来稿正常刊登周期为 3 个月内,未录用者可自行处理。请勿一稿多投,不涉及保密、署名无争议,请作者自留底稿,恕不退稿。  
3. 编辑部对来稿文章标题、内容、参考文献等保留删修权,不同意删修的稿件请在来稿中声明。  
4. 本刊已被“中国知网、万方数据数字化期刊群、中文科技期刊数据库”收录。凡向本刊投稿作者,若不同意在上述数据库收录,请在来稿注明。

## Value Engineering

(VE)

Fortnightly Issue

Started in 1982

Vol.38 12.c

(Sum No.548)

Published in Dec.28, 2019

### Inscribed:

Yuan Baohua

### Executive Editor-in-chief:

Gao Zhibiao

### Manager:

Hebei Association for  
Science and Technology

### Sponsor:

Hebei Institute of  
Technology Economy and  
Modern Management

### Chief Editor's Department:

Shi Rui

### Editor:

Editorial Team of VE

### Publisher:

Magazine Publishing House of VE

### Address:

No.88 Huai'an Road, Shijiazhuang

Tel: (0311) 87024742

### E-mail:

vezzsbjb@163.com

### Printed by:

Changling Printing House, Langfang

### Distributor:

Shijiazhuang Post Office

### Subscriptions:

Chinese Local Post Office

Domestic Issue Code: 18-2

Domestic Single Price:

¥30.00

Overseas Single Price:

\$ 30.00

Open Publishing

ISSN 1006-4311

CN 13-1085/N

# CONTENTS

## VALUE MANAGEMENT

- 1 Research on Value Engineering Method Combined with Life Cycle Assessment ..... ZHAO Zhen-jia, *et al.*  
3 Research on 6S-based Field Management Improvement Strategies of Small and Medium-sized Garment Manufacturing Enterprises  
..... ZHU Jiao-yang, *et al.*  
5 On the Regulation of Rapids in the Backwater Change Area of the Ankang to Baihe Waterway ..... LIU Xiao-bing  
8 Innovation Strategies of Scientific and Technological Achievements Transformation by Information Perspective ..... SHEN Yu-jia, *et al.*  
10 Discussion on Resettlement of Reservoir Immigration in Combination with Urbanization ..... LI Jin-ping  
13 SWOT Analysis of the Development of Nantong Community Bookstores under the View of Convergence Media ..... CHEN Mei-juan  
15 Investigation on the Performance of Yao's Rural Houses from the Perspective of Targeted Poverty Alleviation ..... MAN Jie, *et al.*  
18 Risk Factors and Countermeasures of Prefabricated Buildings in Construction Management ..... HUANG Wan-li  
20 Overview and Technical Points Analysis of Prefabricated Steel Structure Building System ..... LIU Zhi-gang  
22 Study on the Evaluation of Ecological Environment Quality in Shangluo City ..... PAN Yan-jie, *et al.*  
25 Environmental Information Disclosure and Governance of Social Risks of Major Rural Projects ..... BAI Dong, *et al.*  
29 Discussion on Management of Accounts Receivable of Company A ..... GUO Xiao-yu  
31 Discussion on Project Management in Irrigation District ..... LI Xiang-yu, *et al.*  
33 Analysis of the Obstacles to the Implementation of IPD Mode Based on Social Network ..... LI Han-zhang  
37 On the Development of Basic-level Trade Union Work in Construction Enterprises in the New Situation ..... HUANG Yong-hong  
40 Construction and Implementation of Shared Service Center Based on Mobile Service ..... LIANG Xue-qing  
42 A Comparative Study of Chinese and Foreign Human Resource Management Modes ..... DU Wei  
44 Animal Population Management in Xi'an Qinling Wild Animal Park ..... SHAO Jun-feng, *et al.*  
46 Problems and Countermeasures of Fixed Assets Management in Colleges and Universities ..... ZOU Shu-yan, *et al.*  
48 Smart Plant Analysis Based on BIM Technology ..... JIN Peng-fei, *et al.*  
50 Research on Problems and Reform of Logistics Financial Management of State-owned Enterprises ..... CAO Xi  
52 Analysis of BOT Project Financing Risk and Countermeasures ..... XUE Wei  
54 The Problems and Solutions in the Management of Engineering Construction Technical Data ..... DAI Yan-ru, *et al.*  
56 Research on the Countermeasures of Further Opening the Old-age Service Market to Social Capital ..... ZHAO Li-hua  
58 Practice of Collaborative Innovation Model of High Level University with Industry Characteristic ..... CHEN Wen-xiang, *et al.*  
61 Status and Development Direction of Open-pit Coal Mining Technology ..... WANG Ji-guo  
63 Application Analysis of Engineering Audit in Engineering Cost Control ..... WANG Bin  
65 Discussion on the Problems Affecting the Promotion of Coal Mine Electromechanical Transportation Management and  
the Countermeasures ..... ZHAO Zhuo-wu  
67 Contract Management and Cost Control of Highway Engineering Projects ..... ZHANG Xue-zhen  
69 The Impact and Suggestions of "Replacing Business Tax with Value-added Tax" on the Construction Industry Tax and  
Financial Accounting ..... LI Fei-fei  
71 Application Research of Low-rise Fabricated Steel Structure Residence in Rural Areas of Sichuan ..... ZHAO Jia-bin, *et al.*  
73 Research on Long-term Mechanism of Targeted Poverty Alleviation in Rural Areas ..... GAO Li-feng, *et al.*  
75 Supply-side Reform in Hebei Province De-capacity ..... KONG Yan-xiao  
77 Analysis of PPP Project Scheme Design ..... HE Ai  
79 Discussion on the Acceleration of the Examination and Verification of Immovable Property Surveying and Mapping Results  
..... HUANG Wei-guo

• III •

万方数据

82 Construction Project Bidding Quotation Strategy and Change Claim Management .....	ZHANG Yu-qiang
85 Research on the Evaluation of the Business Model of Entrepreneurial Enterprises in the New Economic Environment .....	HAN Ji-chao, <i>et al.</i>
87 Cost Management and Cost Control of Engineering Construction Project .....	ZHANG Jia-wen
89 Research on the Influencing Factors of the Implementation of Prefabricated Building Projects .....	LV Wan-hui, <i>et al.</i>
92 A Brief Analysis of the International Capital Operation Mode of China's Oil Companies .....	ZHAO Song, <i>et al.</i>
94 Research Ideas on International Cooperation of Applicable Technical Ties for Sustainable Development of the Earth .....	WU Nan
96 On the Construction of Smart Library and the Research of Smart Service .....	LIU Feng-guang
98 Factors of Selecting Financing Channels in Company .....	OUYANG Zhi
100 Analysis on Problems in Industrial Boiler Energy Efficiency Test and Energy Saving .....	YUAN Yuan, <i>et al.</i>
102 Operation and Continuous Improvement of Laboratory Quality Management System of Inspection Institutions .....	HAO Li-hua
104 Research on Application of Life Cycle Cost Management in Power Engineering Cost Management .....	DU Shu-hua
106 Analysis on Quality Control of Construction Management of Water Conservancy Projects .....	LV Liang-jun
108 Investigation and Analysis of the Characteristics of Sewage Pipes and Sewage Networks .....	SU Meng-yuan, <i>et al.</i>
110 On the Protection and Inheritance of Manual Forging Technology .....	SAI Xiao-xiao, <i>et al.</i>
112 Analysis of the Standardization of the Economic Management Model of Electric Power Enterprises .....	YE Xiang-qian
114 Research on the Application of E-commerce in the Supply-side Reform of Agriculture in Northern Anhui .....	HE Yun-chun
116 Exploration on a New Model of Open Management in Experimental Center of Biology Teaching .....	LI Ya-hua, <i>et al.</i>
118 Thoughts on the In-depth Implementation of the Refined Management of the Logistics Department of State-owned Enterprises .....	CAO Xi
120 Composite Application of Foundation Treatment and Foundation Pit Support in Mud .....	LIU Fu-ming, <i>et al.</i>
122 Cognition of Digital Reconstruction of Business Management .....	CAI Da-wei
125 Thoughts and Countermeasures on Developing Low-Carbon Transportation in Wuhan .....	XU Qin
127 The Role of Ecological Agriculture in Sustainable Development of Agricultural Economy and Effective Playing of the Role .....	YANG Li
129 Preliminary Study on Ningdong Tourism Development Model and Increasing Farmers' Income .....	LI Jian-wei
131 Analysis on the Competitiveness of Design Consulting and Management of EPC Project in Algeria .....	YOU Ding-jian
134 On How to Do Well the Social Insurance Work of State-owned Enterprises in the New Situation .....	QU Ming-xing
137 Control and Management of International Engineering General Contracting Design Work under European Standard System .....	ZHAO Mei-kai
139 Research on the Strategy of Creating a Makerspace in Chinese University Libraries .....	LI Yan-fen
142 Fintech Promoting Digital Transformation of Commercial Banks .....	SHA Si-ying, <i>et al.</i>
144 Analysis and Research on Deep Control of Air Pollution and Economic Operation of Coal-fired Thermal Power Industry .....	BAO Tian-en
147 Redesign of Tour Guide Pay Plan for M Travel Agency .....	JING Qin-juan, <i>et al.</i>
149 Research on the Relationship between Internationalization Level and Corporate Performance of Construction Enterprises .....	PAN Yong-ming, <i>et al.</i>

### VALUE CHAIN·SUPPLY CHAIN

151 Research on the Distribution Mode of Tobacco Group Flexible Logistics in Xiamen .....	WANG Shan, <i>et al.</i>
154 Research on Location-routing Problem of Emergency Logistics System under Uncertain Information .....	WANG Chun
158 Research on the Application Prospect of "Blockchain+Tax" Collection and Management Model .....	GONG Yong-li, <i>et al.</i>

### FUNCTION CARRIER INNOVATION

160 Study on Loading and Deformation Characteristics and Supporting Technology of Extra Large Section Open-off Cut .....	YANG Jian-hui
164 Putty-based Mixture Paint-free Wall Construction Technology .....	TANG De-shuang, <i>et al.</i>
166 Comparative Analysis of Typical Storage Systems' Advantages .....	MA Yong-jing, <i>et al.</i>
169 Optimum Design of Concrete Construction Proportion in Jiacha Hydropower Station .....	LI Qing-hu
174 Construction Technology and Application of Slurry Raising Foundation Bed .....	LIU Xiang-hao
177 Research on Optimization and Improvement of Flat Bottom Discharge Valve Structure .....	CHEN Long-long, <i>et al.</i>
179 Introduction and Optimization of Deaerator for Thermal System .....	ZHANG Li-jun, <i>et al.</i>
181 Improvement of Construction Mud Dewatering Technology for Belt Press Filter .....	ZHANG Chao
183 Research on the Method of Shaft Connection Measurement for Deep Buried Tunnels .....	WANG Chao
186 Safety Monitoring Design and Effect Evaluation of Taoyuan Power Station .....	NIE Hui, <i>et al.</i>
188 Design of Ground Warehouse for Civil Explosives in a Water Conservancy Project .....	YANG Bo, <i>et al.</i>
190 Design of Precast Pre-tensioned Standard T Beam Bridge .....	HUANG Lin, <i>et al.</i>
193 Discussion on the Design Principle of Active Cleaning for the Belt Conveyor Cleaner .....	LI Zheng-hui
195 Analysis and Study on Measurement of Thermal Resistance of Unbalanced Bridge .....	SUN Fan

197 Application of TOFD Technology in Weld Inspection of Municipal Steel Box Girder ..... ZHANG Yi-guo

### VALUE APPLICATION

- 199 The Analysis and Improvement for the Evaluation Models for Graduation Design Based on Linguistic Term Set ..... LI Peng
- 201 Finite Element Analysis of a Type of Packaging Box ..... LIU Yu-fei, *et al.*
- 204 Research on the Demand of Digital Simulation Technology for Manufacturing SMEs in Guangzhou ..... BAO Zhong-fu
- 207 Study on the Hydrate Technology for Dealing with the Chloride Ion of Electroplating Wastewater ..... YU Xiang, *et al.*
- 209 A Review of the Preparation and Present Situation of Coal-water Slurry ..... ZHOU Zhi-zhen, *et al.*
- 212 Application Method of CM Mode in Highway Engineering Project Management ..... GONG Yu
- 214 Research on the Replacement Technology of a Type of Sound Absorbing Hood ..... FENG Ming-ying, *et al.*
- 216 Research on Key Techniques of the Warship Equipment Maintenance Support System for the People's Armed Police Coast Guard  
..... XING Biao
- 218 Design and Implementation Analysis of Intelligent Automation Home System Based on Force Control ..... WANG Na
- 220 Analysis of Ship Motion Model Based on Multiple Input Sea Conditions ..... SUN Wei-kang, *et al.*
- 223 Research on the Application of Three Dimension Measurement Technology Based on the RFID Smart Sensing  
..... XIA Qing-jie, *et al.*
- 225 Design and Quick Implementation of University Staff Information Collection System Based on Django ..... ZHANG Xin
- 227 The Types and Development Status of Three-dimensional Garage in China ..... QIN Hong-lang
- 229 Analysis of Influencing Factors in Invisible Loss and Job Satisfaction of Basic Medical Teachers in a University  
..... CHEN Wu-jin, *et al.*
- 231 Exploration on the Construction of Specialized Botanical Gardens in Forestry Universities ..... SUN Yong-lian, *et al.*
- 234 Study on the School-Enterprise Cooperation and Innovation of Higher Vocational Tourism Major under the Background of Cultural  
and Tourism Integration ..... SHAO Lin-tao, *et al.*
- 236 Theory and Operation Guidance of Dial Indicator Alignment ..... LIU Zhao, *et al.*
- 239 The Influence of Replacing Business Tax with Value-added Tax on the Technological Innovation of Science and Technology  
Service Industry in Shanghai ..... HOU Qiang-wei
- 241 Exploratory Research on the Use of Smart Contract Letter of Credit ..... LI Wei-na
- 243 Application of Micro-expanded Concrete Post-casting Crack Prevention Technology in Hydraulic Structure ..... LIANG Jian
- 245 Analysis on Development and Application of Coal Mine Electromechanical Automation Technology ..... HE Wen-bin
- 247 Research and Thinking on the Current Situation of Graduate Education Supervision from the Perspective of Improving Innovation  
Ability ..... WANG Yu-tai, *et al.*
- 249 Application Research of UAV and Image Processing Technology in Oil and Gas Field Production ..... LI Fang-zheng
- 251 Discussion on Diagnostic Analysis of Chemical Machinery Equipment ..... ZHANG Yong-liang
- 253 Comparison between the Response of Coupled Buildings under Uniform Excitation and under Multi-excitation  
..... YANG Zhi-dong, *et al.*
- 256 Effect of Crystallization and Drying Methods on Particle Size and Loose Ratio of Ammonium Paratungstate ..... LIN Ming, *et al.*
- 258 Value Promotion and Function Realization of Culture Industry ..... YU Pei-li
- 260 Analysis of DB Package of Field Evidence in the Third National Land Survey ..... CHEN Sheng, *et al.*
- 262 Analysis on the Reconstruction of the Railway Electrified Catenary ..... JING Xiao-gang
- 264 On the Design of Tactical Medical Support Training Model ..... TANG Jian, *et al.*
- 266 Research on the Relationship between Energy Consumption and Carbon Emission in China Based on Dynamic Smoothing  
Coefficient Regression ..... WU Zun, *et al.*
- 269 Research on Random Disturbance in the Analysis of Asset Price Series ..... CHEN Jin-lin, *et al.*
- 271 Surface Acoustic Wave Particle Sensor Driving Circuit ..... GUO Wei
- 273 Analysis and Calculation of Lightning Trip Rate of 330kV Transmission Lines in Actual Power Grid ..... XU Yu-jun
- 274 "Opinion Flow" Attribute of Network Virtual Community Structure in NIMBY Events ..... SUN Ying, *et al.*
- 276 Analysis of Influencing Factors of Satisfaction in Statistics Major Based on Multiple Linear Regression ..... DONG Xiao-meng
- 278 SCADA Optimization Design of a Sponge City Drainage System ..... WANG Gen-xi, *et al.*
- 281 Exploring Blockchain in Speech Recognition ..... YANG Xue-mei

### IE

- 284 Research on Improving SMED Based on Lean Production Method in S Company F Production Line ..... JIAO Yong-quan, *et al.*
- 287 Research on the Application of Lean Production in Lightweight Brick Production Line of an Enterprise ..... WU Yao, *et al.*

### THEORETICAL REVIEW

- 289 Academic Difficulties and Employment Worries: the Predicament and Way Out of the "Post-90s" Poor College Students  
..... LIU Kun
- 292 Coupling Relationship between Entrepreneurial Happiness and Corporate Performance ..... YE Kai-xin, *et al.*
- 296 Research on the Evaluation Index System of Shenzhen Civilization and Credit Scoring System ..... CAO Wei, *et al.*

• V •